臺南市(機關名稱)埋葬許可證

Burial Certificate Permit OO Office Tainan City

第一聯:申請人留存

南市00

Quotation 1: Applicants

證字第 號

			riie No.		
亡者姓名 Name of Deceased			性 別 Gender		
户籍地址 Domicile					
出生日期 Date of Birth	年 月 Year Month Day	日			
死亡日期 Date of Death	年 月 Year Month Day	日			
申請人姓名 Name of Applicant			聯絡電話 Contact Tel. No.		
關 係 Relationship					
户籍地址 Domicile					
埋葬日期 Burial Date	年 月 Year Month Day	日			
埋葬位置及面積 Burial Location and area			(一般公墓請	填入經緯度)	平方公尺

規範事項:

Specific items:

- 1. 許可證經核准,逾期不予受理,許可證失其效力。
- 1. The authorized permit transfer to invalid if it is overdue.
- 2. 公園化之墓碑、墓型、材料及顏色應依本所規定之樣式造設,如不依規定樣式造設予以拆除。
- 2. Materials, shapes and colors of tombstones should be manufactured under regulations of Mortuary services office, Tainan city. Unconformities will be dismantled.
- 3. 墳墓不得增加高度或擴大面積,如不依規定樣式造設予以拆除。
- Increased height or expanded area is not allowed for the tomb and it will be dismantled if it is not built according to the patterns specified in the regulations.
- 公園化公墓墳墓遷葬應繳納墳墓廢棄物清除保證金,自行完成清除及填土整平墓穴者,保證金 無息退還。
- 4. A tomb waste removal deposit must be paid for relocating a tomb in the park cemetery; those who have completed removing the waste and flattening the grave with soil filling will be refunded with the deposit.
- 5. 祭祀後產生廢棄物應自行負責清理,離開前應確認燃燒紙錢火苗已熄滅,以免引發火災。
- 5. One should be responsible for cleaning up the waste after a worshipping ceremony and make sure that the flame from burning joss paper has already been extinguished to avoid causing a fire.
- 6. 未盡詳述事項,請自行詳閱臺南市公立殯葬設施使用管理辦法第四章。
- 6. For any unmentioned matters, please refer to Chapter IV of the Tainan City Public Funeral Facility Usage Management Measures.

本案依分層負責規定授權業務主管執行

The official in charge is authorized to issue this case pursuant to the regulations of delegation of the right authorities to the right levels of officials.

中	華	民	國	年	月	日
				Year	Month	Day

臺南市(機關名稱)埋葬許可證

Burial Certificate Permit O Office Tainan City

第二聯:臺南市(表 Quotation 2:○○ Office T		南市○○證字第 File No.	號
亡者姓名 Name of Deceased		性 別 Gender	
户籍地址 Domicile			
出生日期 Date of Birth	年 月 日 Year Month Day		
死亡日期 Date of Death	年 月 日 Year Month Day		
申請人姓名 Name of Applicant		聯絡電話 Contact Tel. No.	
關 係 Relationship			
户籍地址 Domicile			
埋葬日期 Burial Date	年 月 日 Year Month Day		
埋葬位置及面積 Burial Location and area		(一般公墓請填入經緯	度) 平方公尺

規範事項:

Specific items:

- 1. 許可證經核准,逾期不予受理,許可證失其效力。
- 1. The authorized permit transfer to invalid if it is overdue.
- 2. 公園化之墓碑、墓型、材料及顏色應依本所規定之樣式造設,如不依規定樣式造設予以拆除。
- 2. Materials, shapes and colors of tombstones should be manufactured under regulations of Mortuary services office, Tainan city. Unconformities will be dismantled.
- 墳墓不得增加高度或擴大面積,如不依規定樣式造設予以拆除。
- 3. Increased height or expanded area is not allowed for the tomb and it will be dismantled if it is not built according to the patterns specified in the regulations.
- 公園化公墓墳墓遷葬應繳納墳墓廢棄物清除保證金,自行完成清除及填土整平墓穴者,保證金無息退還。
- 4. A tomb waste removal deposit must be paid for relocating a tomb in the park cemetery; those who have completed removing the waste and flattening the grave with soil filling will be refunded with the deposit.
- 5.祭祀後產生廢棄物應自行負責清理,離開前應確認燃燒紙錢火苗已熄滅,以免引發火災。
- 5. One should be responsible for cleaning up the waste after a worshipping ceremony and make sure that the flame from burning joss paper has already been extinguished to avoid causing a fire.
- 6. 未盡詳述事項,請自行詳閱臺南市公立殯葬設施使用管理辦法第四章。
- 6. For any unmentioned matters, please refer to Chapter IV of the Tainan City Public Funeral Facility Usage Management Measures.

本案依分層負責規定授權業務主管執行

The official in charge is authorized to issue this case pursuant to the regulations of delegation of the right authorities to the right levels of officials.

中	華	民	國	年	月	日
				Year	Month	Day

臺南市(機關名稱)埋葬許可證

Burial Certificate Permit () Office Tainan City

第三聯:臺南市(材 Quotation 3:○○ Office T		南市○○證字第 File No.	號
亡者姓名 Name of Deceased		性 別 Gender	
户籍地址 Domicile			
出生日期 Date of Birth	年 月 日 Year Month Day		
死亡日期 Date of Death	年 月 日 Year Month Day		
申請人姓名 Name of Applicant		聯絡電話 Contact Tel. No.	
關 係 Relationship			
户籍地址 Domicile			
埋葬日期 Burial Date	年 月 日 Year Month Day		
埋葬位置及面積			

(一般公墓請填入經緯度)

平方公尺

規範事項:

Burial Location and area

Specific items:

- 1. 許可證經核准,逾期不予受理,許可證失其效力。
- 1. The authorized permit transfer to invalid if it is overdue.
- 2. 公園化之墓碑、墓型、材料及顏色應依本所規定之樣式造設,如不依規定樣式造設予以拆除。
- 2. Materials, shapes and colors of tombstones should be manufactured under regulations of Mortuary services office, Tainan city. Unconformities will be dismantled.
- 3. 墳墓不得增加高度或擴大面積,如不依規定樣式造設予以拆除。 3. Increased height or expanded area is not allowed for the tomb and it will be dismantled if it is not built according to the patterns specified in the regulations.
- 4.公園化公墓墳墓遷葬應繳納墳墓廢棄物清除保證金,自行完成清除及填土整平墓穴者,保證金無息退還。
- 4. A tomb waste removal deposit must be paid for relocating a tomb in the park cemetery; those who have completed removing the waste and flattening the grave with soil filling will be refunded with the deposit.
- 祭祀後產生廢棄物應自行負責清理,離開前應確認燃燒紙錢火苗已熄滅,以免引發火災。
- 5. One should be responsible for cleaning up the waste after a worshipping ceremony and make sure that the flame from burning joss paper has already been extinguished to avoid causing a fire.
- 6. 未盡詳述事項,請自行詳閱臺南市公立殯葬設施使用管理辦法第四章。
- 6. For any unmentioned matters, please refer to Chapter IV of the Tainan City Public Funeral Facility Usage Management Measures.

本案依分層負責規定授權業務主管執行

The official in charge is authorized to issue this case pursuant to the regulations of delegation of the right authorities to the right levels of officials.

中	華	民	國	年	月	日
				Year	Month	Day